
Zápis ze 45. jednání Školské rady (ŠR) CMGaSOŠPg Brno, Lerchova 63 

Termín konání: 25. 11. 2021, 16:30 – 17:45 hod  

Přítomni: 

členové Školské rady (ŠR): 

a) jmenováni za zřizovatele: 

    Mgr. Ludmila Kadlčíková, s. Františka 

    Anna Hunčová, s. Simeona  

    Mgr. Ludmila Šimšíková, s. Hedvika 

    Mgr. Lenka Navrátilová, s. Edita 

b) zvolení zástupci rodičů:     

    Ing. Lukáš Jurečka 

    c) zvolení zástupci učitelů: 

   Mgr. Ladislav Zemánek - předseda 

   PhDr. Ludmila Svrčulová – místopředsedy + zapisovatelka 

   Mgr. Vojtěch Veselý 

   Mgr. Miroslav Tesař 

 d) zvolení zástupci studentů 

     Rosalie Šiklarová (Pg) 

     Tomáš Javora (G) 

Nepřítomni (omluveni): 

Mgr. Veronika Hanáková 

Hosté: 

Mgr., MgA. et MgA. Štěpán Policer (ředitel školy) 

 

Program: 

1. Přivítání na 1. setkání Školské rady po volbách provedl ředitel školy společně s modlitbou. 

 

2. Školská rada zasedala v novém složení po volbách, které se konaly 3. 11. 2021. Ředitel školy 

přivítal nové členy a současně také proběhla veřejná volba předsedy a místopředsedy Školské 

rady. 

 

3. Návrh rozpočtu školy na rok 2022 zpracovala Ing. Kamila Schmidtová – ředitel školy 

- vysvětlení + diskuze. 

Pozn. Střední církevní školy zatím nedostaly navýšení dotací, proto od ledna 2022 zůstanou 

platy zaměstnanců stejné. 

       Dokument byl jednohlasně schválen. 

 

4.  Výroční zpráva školy za r. 2020/21 byla podrobně objasněna ředitelem školy pro nové členy. 

 

      5. Různé 

      - stavba nové Cyrilometodějské mateřské školy, Lerchova 63 a 63, Brno-Masarykova čtvrť – ředitel  

      školy předložil přítomným vizualizaci. Návrh stavby, červen 2021, provedl Ateliér Tišnovka, architekt 

      Ing. arch. Petr Todorov 

     - Ing. Jurečka měl dotazy ohledně výuky a znalostí v oblasti životního prostředí, ekonomické a mediální  

     gramotnosti. Kvalifikované odpovědi pronesl ředitel školy, který uvedl, že výše jmenované je zařazeno do 

     výuky, zaneseno do ŠVP (školní vzdělávací program) a dále, že probíhají různé programy i ve spolupráci  

    s volnočasovými organizacemi, kde se studenti angažují v třídění odpadu, čistotě okolí školy, atd. 

 

6. Ukončení a rozloučení. 

Na závěr předseda ŠR všem popřál hodně sil do dalších dnů a přátelské atmosféře bylo 45. jednání 

Školské rady zakončeno. 

 

 

V Brně 30. 11. 2021      Zápis zpracovali: 

Mgr. Ladislav Zemánek, předseda ŠR, 

PhDr. Ludmila Svrčulová, místopředsedkyně ŠR 


